

TERMA DAN SYARAT PERADUAN

<u>Penganjur:</u>	F&N Beverages Marketing Sdn. Bhd. (Co. No. 196201000082(004594-A))
<u>Peraduan:</u>	PERADUAN FRESH UP STITCH CHALLENGE (“Peraduan”)
<u>Tempoh Peraduan:</u>	Peraduan bermula dari 00:00:00, 18/12/2023 dan berakhir pada 23:59:59, 18/02/2024 (“Tempoh Peraduan”). Penganjur berhak untuk menukar, membatalkan, menamatkan atau menggantung Peraduan pada bila-bila masa dalam Tempoh Peraduan tanpa memberikan notis terlebih dahulu.
<u>Kelayakan:</u>	Peraduan ini terbuka kepada semua warganegara Malaysia berumur lapan belas (18) dan ke atas dengan nombor kad pengenalan (MyKad) yang sah pada masa penyertaan semasa Tempoh Peraduan, kecuali kakitangan serta anggota keluarga terdekat, syarikat gabungan, anak syarikat, agensi pengiklanan/Perhubungan Awam dan pembekal Penganjur.
<u>Kaedah Penyertaan:</u>	<ol style="list-style-type: none">1. Untuk menyertai Peraduan ini, peserta dikehendaki membuat video yang mempamerkan FRESH-UP seketika mereka dengan menggabungkan video mereka dengan video Rasmi Cabaran Stitch Fresh Up (yang menampilkan Imran Bard).2. Semua penyertaan mesti dimuat naik ke platform TikTok dengan syarat-syarat berikut:<ol style="list-style-type: none">a. Video tidak boleh melebihi tempoh 25 saat.b. Akaun TikTok yang digunakan untuk penyertaan pertandingan mesti ditetapkan kepada awam sepanjang tempoh pertandingan supaya layak menyertai pertandingan tersebut.c. Hanya satu penyertaan dibenarkan bagi setiap peserta. Berbilang pernyataan tidak akan dipertimbangkan.3. Peserta-peserta perlu masukkan tanda hashtag #VibingdenganSEASONS dalam caption video TikTok mereka.4. Peserta-peserta perlu tag akaun TikTok rasmi F&N SEASONS Malaysia dengan menyebut @fnseasonsmalaysia dalam kapsyen atau kandungan video.

<p><u>Penyerahan Penyertaan:</u></p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Penganjur akan mengeluarkan semua Penyertaan yang diterima untuk pemrosesan lanjut. Semua Penyertaan yang diterima tertakluk kepada penilaian dan pengesahan Penganjur. Penganjur berhak sepenuhnya untuk menolak, mengecualikan, dan/atau membatalkan sebarang Penyertaan dalam apa jua bentuk yang tidak mematuhi keperluan-keperluan pertandingan (contohnya, Penyertaan yang diterima selepas 23:59:59, 18/02/2024) tanpa notis. 2. Sebarang bentuk kandungan yang dianggap oleh Penganjur sebagai merosak atau tidak sesuai, termasuk tetapi tidak terhad kepada, kata-kata kasar, kekasaran, atau sebarang bentuk perkara sensitif berkaitan dengan bangsa, agama, dan/atau politik akan dibatalkan penyertaannya mengikut budi bicara mutlak Penganjur tanpa notis terlebih dahulu. 3. Penganjur berhak untuk membatalkan penyertaan mereka sekiranya Peserta-peserta tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan.
<p><u>Hadiah:</u></p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Bilangan Pemenang: <ul style="list-style-type: none"> ○ Terdapat sejumlah dua puluh (20) pemenang yang akan dipilih dalam pertandingan ini. 2. Kriteria Pemilihan Pemenang: <ul style="list-style-type: none"> ○ Pemenang akan dipilih berdasarkan kreativiti yang ditunjukkan dalam video yang dihantar, pematuhan terhadap panduan pertandingan, dan daya tarikan keseluruhan video yang dihantar. 3. Keputusan: <ul style="list-style-type: none"> ○ Semua keputusan yang dibuat oleh panel penilai adalah muktamad dan mengikat. Sebarang bantahan, rayuan, dan/atau pertikaian oleh peserta-peserta tidak akan dilayan. 4. Hadiah: <ul style="list-style-type: none"> ○ Setiap pemenang akan menerima jemputan eksklusif untuk menghadiri acara "Vibing Dengan Imran Bard." ○ Setiap pemenang hanya dibenarkan membawa SATU tetamu tambahan ke acara tersebut. 5. Butiran Acara: <ul style="list-style-type: none"> ○ Acara "Vibing Dengan Imran Bard" akan memberi peluang kepada pemenang untuk berinteraksi dengan Imran Bard. 6. Aturcara Program: <ul style="list-style-type: none"> ○ Acara ini merangkumi makan tengahari, sesi hiburan, dan sesi berinteraktif bersama Imran Bard. 7. Tarikh dan Tempat: <ul style="list-style-type: none"> ○ Tarikh, masa, dan tempat acara akan dimaklumkan kepada pemenang terlebih dahulu. 8. Pengangkutan dan Penginapan: <ul style="list-style-type: none"> ○ Para pemenang akan bertanggungjawab atas pengangkutan dan penginapan mereka sendiri, jika diperlukan. Ini adalah tidak termasuk dalam hadiah. 9. Para Tetamu: <ul style="list-style-type: none"> ○ Para pemenang tidak dibenarkan membawa lebih daripada seorang tetamu ke

	<p>acara tersebut. Permintaan tambahan tidak akan dilayan.</p> <p>10. RSVP:</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Para pemenang perlu mengesahkan kehadiran mereka pada tarikh yang ditentukan oleh Penganjur pada tarikh kemudian untuk mengesahkan tempat mereka di acara tersebut; kegagalan untuk berbuat demikian boleh mengakibatkan pemilihan pemenang alternatif. <p>11. Publisiti:</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Para Pemenang mungkin akan disenaraikan di media sosial dan mungkin diperlukan untuk menyertai kempen publisiti selepas acara, termasuk penyediaan gambar dan testimoni untuk tujuan promosi. Dengan menyertai pertandingan ini, pemenang dengan jelas memberi kebenaran untuk menggunakan dan menggandakan entri, gambar, dan testimoni mereka bagi tujuan publisiti dan pengiklanan tanpa sebarang pampasan atau keperluan untuk memberi notis terlebih dahulu kepada pemenang. <p>12. Hadiah Tidak Boleh Dipindah Milik:</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Hadiah ini tidak boleh dipindahkan dan tidak boleh ditukar dengan wang tunai atau hadiah alternatif, sama ada sebahagian atau keseluruhan. <p>13. Etika Acara:</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Para pemenang diharap dapat berkelakuan dengan penuh hormat dan sopan ketika acara berlangsung. Kegagalan untuk berbuat demikian boleh menyebabkan pengecualian dari acara tersebut.
<p><u>Pengumuman Pemenang</u></p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Semua Pemenang mesti mematuhi terma & syarat pihak-pihak yang menyusun dan/atau menyediakan hadiah. Penganjur berhak untuk membatalkan hadiah jika pemenang tidak mematuhi Terma & Syarat Pertandingan dan Terma & Syarat Penebusan Hadiah. 2. Pengumuman Keputusan Pemenang akan dipaparkan di laman web: https://www.fn.com.my/promotions-contests/. Nama-nama pemenang akan diumumkan di [F&N SEASONS Facebook, Instagram, dan TikTok] pada [22/02/2024]. Dengan menyertai pertandingan/promosi ini, peserta memberi kebenaran untuk pendedahan awam nama mereka dan/atau butiran lain.
<p><u>Tarikh Tamat Penyertaan:</u></p>	<p>Semua Penyertaan mesti diterima oleh Penganjur pada atau sebelum 23:59:59, 18/02/2024. Mana-mana Penyertaan yang diterima selepas Tempoh Peraduan akan dibatalkan secara automatik.</p>

Liabiliti,
Tanggungjawab
dan Hak
Penganjur:

1. Liabiliti:

- Penganjur dan rakan kongsi yang berkaitan tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang kecederaan, kerosakan, kecelakaan, tuntutan, kemalangan (termasuk kematian), dan/atau kerugian yang dialami atau ditanggung oleh peserta dan/atau pihak ketiga sebagai hasil penyertaan mereka dalam pertandingan ini dan/atau semasa penebusan atau penggunaan hadiah yang timbul daripada situasi tersebut (iaitu penyertaan dalam acara).

2. Pindaan:

- Penganjur berhak membuat perubahan kepada butiran acara, termasuk tarikh, tempat, dan logistik lain. Sebarang perubahan sedemikian akan dimaklumkan kepada pemenang.

3. Maklumat Hubungi:

- Bagi sebarang pertanyaan atau kebimbangan berkenaan acara "Vibing Dengan Imran Bard", para pemenang boleh menghubungi F&N SEASONS melalui:
 - a. Facebook: [<https://www.facebook.com/FnNSeasonsMalaysia>]
 - b. TikTok: [<https://www.tiktok.com/@fnnseasonsmalaysia>]
 - c. Instagram: [<https://www.instagram.com/fnnseasonsmalaysia/>]

Sila hantar mesej anda ke platform-platform ini untuk bantuan segera.

4. Logistik Acara:

- Penganjur akan merancang dan melaksanakan acara, termasuk tetapi tidak terhad kepada pemilihan tempat, pengurusan senarai tetamu, dan koordinasi logistik.

5. Penggantian Hadiah:

- Dalam keadaan kecemasan yang tidak dapat diramalkan, penganjur berhak untuk menggantikan hadiah dengan alternatif yang memiliki nilai serupa atau lebih tinggi mengikut budi bicaranya.

6. Pembatalan Acara:

- Sekiranya acara "Vibing Dengan Imran Bard" dibatalkan, penganjur akan berusaha memberikan pengalaman atau pampasan alternatif, mengikut budi bicaranya.

7. Had Tanggungjawab:

- Penganjur tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang kerosakan tidak langsung, kebetulan, atau kerosakan susulan yang timbul daripada acara ini atau penebusan/penggunaan hadiah peraduan.

8. Diskualifikasi:

- Penganjur berhak untuk mengecualikan peserta atau pemenang yang melanggar terma & syarat atau terlibat dalam sebarang kelakuan penipuan atau tidak senonoh.

9. Hak Publisiti:

- Dengan menyertai pertandingan, para pemenang dengan jelas memberikan hak kepada penganjur untuk menggunakan nama mereka, imej, dan kandungan yang dihantar untuk tujuan promosi yang berkaitan dengan acara dan pertandingan masa depan.

10. Pindaan kepada Terma dan Syarat

- Penganjur boleh mengikut budi bicara mutlaknya meminda Terma dan Syarat, yang ditetapkan di sini tanpa sebarang notis terlebih dahulu. Semua perkara yang berkaitan dengan Peraduan ini adalah muktamad dan mengikat semua Peserta Peraduan ini, dan sebarang surat-menyurat tidak akan dilayan. Penganjur berhak untuk mengubah, membatalkan, menamatkan atau menggantung Peraduan, mekanisme Peraduan, hadiah atau mana-mana bahagian daripadanya tanpa sebarang notis terlebih dahulu. Untuk mengelakkan keraguan, perubahan, pembatalan, penamatan atau penggantungan oleh Penganjur bagi hadiah, Peraduan atau mana-mana bahagian daripadanya tidak akan melayakkan Peserta untuk sebarang tuntutan atau pampasan terhadap Penganjur (dalam bentuk tunai atau barangan) untuk mana-mana dan semua kerugian atau kerosakan yang dialami atau ditanggung oleh Peserta sebagai akibat langsung atau tidak langsung daripada tindakan perubahan, pembatalan, penamatan atau penggantungan.

11. Force Majeure

- Penganjur mengecualikan segala tanggungjawabnya yang mutlak yang timbul daripada sebarang penangguhan, pembatalan, kelewatan, atau perubahan atau modifikasi kepada Promosi atau hadiah atau disebabkan oleh sebarang keadaan tak terduga di luar kawalan Penganjur, termasuk tetapi tidak terhad kepada, campur tangan kerajaan, kekacauan awam, rusuhan, perang, mogok, perbuatan Tuhan, tindakan keganasan, keganasan, keadaan kecemasan kebangsaan, berlakunya sebarang wabak/pendemik, dan untuk sebarang tindakan atau kekurangan oleh pembekal atau vendor pihak ketiga dan/atau sebarang keadaan tak terduga lain.

<p>Notis di bawah Akta Perlindungan Data Peribadi 2010:</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Notis bertulis (“Notis”) ini bertujuan untuk memaklumkan anda bahawa data peribadi anda diproses oleh atau bagi pihak F&N Beverages Marketing Sdn Bhd (“F&N” atau “kami”). Tambahan lagi, dengan mengemukakan borang Peraduan ini, anda dengan ini mengizinkan pemprosesan data peribadi anda oleh F&N dengan cara yang dinyatakan dalam Notis ini. Kami akan memproses data peribadi yang telah anda berikan kepada kami seperti nama, nombor kad pengenalan, nombor hubungan, alamat dan maklumat lain yang kami hendak dari anda dalam borang Peraduan ini. F&N akan memproses data peribadi anda, termasuk sebarang maklumat tambahan yang mungkin anda berikan kepada F&N, untuk tujuan mengendalikan peraduan dan menghubungi anda (jika perlu). 2. Data peribadi yang anda berikan kepada kami boleh didedahkan kepada pembekal perkhidmatan kami hanya untuk tujuan yang disebutkan di atas. Anda bertanggungjawab untuk memastikan bahawa data peribadi yang anda berikan kepada kami adalah tepat, lengkap dan tidak mengelirukan dan bahawa data peribadi tersebut dikemas kini. Anda boleh mengakses dan meminta pembetulan data peribadi anda atau mengehaskan pemprosesan data peribadi anda, atau membuat pertanyaan atau aduan berkaitan data peribadi dengan menghantar e-mel ke penyedia perkhidmatan di fulfilment@omnitem.com.my. Sekiranya terdapat ketidakseragaman antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa Malaysia Notis ini, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai berbanding versi Bahasa Malaysia. 3. Penganjur berhak untuk membatalkan penyertaan anda sekiranya anda tidak bersetuju atau memberi persetujuan dengan pengumpulan data peribadi anda tanpa sebarang notis awal mengikut budi bicara mutlak.
<p>Terma Lain:</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Dengan menyertai Peraduan ini, peserta dianggap telah membaca, memahami dan bersetuju untuk terikat dengan Terma & Syarat ini dan menerima bahawa semua keputusan yang dibuat oleh Penganjur adalah muktamad dan mengikat. Penganjur berhak untuk menukar, meminda, menambah atau menggugurkan mana-mana Terma & Syarat ini pada bila-bila masa tanpa memberi notis kepada peserta dan peserta hendaklah terikat kepada perubahan sedemikian. 2. Terma & Syarat Peraduan ini disediakan dalam beberapa bahasa. Sekiranya terdapat percanggahan antara versi-versi yang disediakan, versi Bahasa Inggeris Terma dan Syarat Peraduan yang boleh didapati di laman web https://www.fn.com.my/promotions-contests/ akan diguna pakai. 3. Untuk pertanyaan lanjut mengenai Peraduan, sila kunjungi laman web di: https://www.fn.com.my/promotions-contests/.

